
  

  

  

  

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Van: 
1 MR 

staphorst.nl> 

Verzonden: 23-10-2023 15:02 

Aan: 
md M@outlook.com> 

CC: 
Rl 

5 

Ri @staphorst.nl> 

Onderwerp: 

RE: 

Overleg plan 
van 

aanpak 

  

Geachte 

El (geanonimiseerd)

Nogmaals 
dank voor het 

tijdig 
indienen van het 

plan van aanpak 
voor Striks Erve. 

We waarderen de 
goede samenwerking 

en het 
overleg. 

Dat vormt een 

goede 
basis en 

geeft ons 
vertrouwen 

voor 
het 

vervolg 
van het 

traject. 

Zoals eerder 
aangegeven 

is de 
lijn 

nu om 
te starten met 

een 
exacte 

inventarisatie van wie 
(lang) verhuurt, 

wie 
woont 

etc. 
Voor zover dit 

nog 
niet 

geheel 
in beeld is. Daarna zullen we 

eerst 
de 

(ver)huurders aanschrijven 
en daar de 

handhaving op 
starten. 

Zodat de 
eigenaren vervolgens 

ook een keus kunnen maken 
tussen: 

korte 
verhuur, eigen 

gebruik (tweede woning) 
of 

evt. verkoop woning. 
Ook willen we 

samen 
nadenken over de verdere toeristische 

invulling 

van het 
park. 

Uiteraard doen we 
e.e.a. 

in 
overleg 

met jullie. 

Bij 
deze willen 

we 
graag aangeven 

hoe het 
vervolgtraject 

er uitziet. De 
planning 

is 
voorlopig 

als 
volgt: 

* 

We hebben oriënterend met het 
college gesproken 

over de 
plannen. 

* 

In november/december willen we 
met 

de raadsleden een 
toer langs 

alle 
parken 

doen. De 
toer 

is bedoeld om de 

raadsleden de 
juiste achtergrondinformatie 

mee 
te 

geven, 
de 

parken te 
laten zien en om ze kort in 

gesprek te 

laten 
gaan 

met 
de 

parken/besturen/eigenaren zelf, 
indien 

gewenst. 

Zodra er een datum bekend is 

ontvangt 
u 

van 

ons een 
bericht wanneer de raadsleden 

langskomen, 

en 
wanneer 

er 

gelegenheid 
is 

om 
met de raadsleden in 

gesprek 
te 

gaan. 

* 

Eind november worden de 
plannen 

incl. ons advies ter 
besluitvorming voorgelegd 

aan het 
college 

+ 

Na dit 
overleg 

willen 
we 

graag 
weer in 

gesprek 
met 

jullie 
om het concrete 

vervolg 
te 

bespreken 

* 

We hebben het voornemen om eind november weer een 

bijeenkomst 
te 

organiseren 
voor alle 

parken. Daarbij ligt 

de focus 
op mogelijkheden tot meer toeristisch(e) verhuur/gebruik 

van het 
park. 

* 

12 december is er een 

opiniërende raadsvergadering 
waarin kaders 

gesteld 
worden 

+ 

16 
januari 

is 
er een 

besluitvormende 
raadsvergadering 

Mochten 
er voor nu 

vragen zijn, 
dan horen 

we 
die 

graag. 
T.z.t. 

nemen we weer 
contact met 

jullie op 
om 

een 

vervolgafspraak 
in te 

plannen. 

Met 
vriendelijke groet, 

    
  

  

(geanonimiseerd)

Adviseur GINDER 

Verzonden: 
dinsdag 

3 oktober 2023 20:28 

Aan: 

MO 

sterhorst.nl> 

Onderwerp: 
Re: 

Overleg plan van aanpak 

Goedeavond 

HE, 

Helaas 
op donderdag gaat 

me echt niet 
lukken, 

dan ben ik 
aan 

het werk. 

Jammer dat het 
op 

zo korte 
termijn 

moet want dat maakt het 
afspreken 

wel 
lastig. 

Het zou nl mooi 
zijn 

als m'n mede 

commissielid ook mee kan doen. 

Ik heb vaak de 
meeste mogelijkheden op 

di, 
wo of vr. 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

J 

Op 
2 okt 2023 om 15:48 heeft 

< 

staphorst.nl> het 
volgende geschreven: (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

m) 

Hoi 

HE 

De 
vrijdag gaat voor ons 

helaas niet lukken. 
Dinsdag 

de 10° wordt ook 
lastig en 

is ook 
aan 

de late kant 

voor 

ons, 
omdat we de 

plannen 
dan 

moeten 
presenteren 

binnen het 
college. 

Is het 
mogelijk 

om een keer 
digitaal 

af 
te spreken? 

Niet 
ideaal, 

maar dan hebben we wellicht wel meer 

opties. 

Als we het 
digitaal doen, 

kunnen 
wij bijv. 

a.s. 

donderdag tussen 
13.00 en 16.00 uur. Heb 

jij 
in dat 

tijdsbestek een 
driekwartier de 

tijd 
voor ons? 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

J 

Adviseur GINDER 
(voorheen 

ZKA Leisure 
Consultants) 

Van: 

ME 

< 

oook.corn= 
Verzonden: 

donderdag 
28 

september 
2023 20:26 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Aan: 

< 
staphorst.nl> 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Re: 

Overleg plan van aanpak 

Goedemiddag, 

Toevallig 
ben ik 

vrijdagmiddag 
6 oktober in de buurt 

van Staphorst. 
Zou die 

middag 
rond 16:00 uur ook 

mogelijk zijn? 

Dinsdag 
10 oktober kan ik ws tussen 10:00 

en 
13:30 

uur 

Met 
vriendelijke groet, 

J (geanonimiseerd)

Op 
27 

sep 
2023 

om 
21:29 heeft 

< 
staphorst.nl> het 

volgende (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

geschreven: 

  

      

Dag ME. 

Dank 
voor 

je 

reactie. Ik 
ga 

even 
met in 

overleg 
of het dan 

op dinsdag 
10 oktober lukt. 

Welke 
tijden zijn 

dan 
voor jou mogelijk? 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

     

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

J 

Adviseur GINDER 
(voorheen 

ZKA Leisure 
Consultants) 

Verzonden: 
woensdag 

27 
september 

2023 10:20 

Aan: Ri 

< 
staphorst.nl> 

CC: 
Ri 

< 
staphorst.nl> 

Onderwerp: 
Re: 

Overleg plan van aanpak 

Goedemorgen 
HB, 

Natuurlijk 
is het 

prima om wat 
af 

te spreken. Maandag 
2 oktober 

gaat mij 
helaas niet 

lukken, 

dat is 
mijn werkdag. 

Doe 
je een 

nieuw voorstel? Het is 
een 

drukke 
periode maar 

meestal komt di of 
wo 

ochtend 
me 

het beste uit 
(volgende 

week lukt 
niet). 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

  

  

Op 
26 

sep 
2023 om 16:57 heeft 

< 

staphorst.nl> 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

het 
volgende geschreven: 

  

      

Dag 
ME 

Nogmaals 
dank 

voor 
het 

toesturen van jullie plan van aanpak. 
We hebben het 

gister besproken. 
We denken dat het 

goed 
is 

om 
met 

jullie 
om tafel te 

gaan. 
Dan 

kunnen 
we 

het 
plan doorlopen 

en 
nog 

wat zaken 
aanscherpen. 

Ook kunnen 
we 

dan 
bepalen 

hoe het 
vervolg er 

uit kan zien. 

Wij zijn op maandag 
2 oktober in 

Staphorst op 
het 

gemeentehuis. 
Schikt het 

jullie 

om 
17.00 uur? Dan hebben 

wij nog 
een 

mooi 
gaatje 

We horen 
graag 

van jullie. 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

J 

Adviseur GINDER 
(voorheen 

ZKA Leisure 
Consultants) 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


